



WSZYSTKO ZACZYNA SIĘ
OD ZIARNA

2016 – New Design



Aromat i barwa

Whisky swój aromat zawdzięcza beczkom dębowym, w których alkohol leżakuje co najmniej 3 lata.

Charley's Green Whisky

Efektorem poszukiwań i podróży Charlesa Huntera jest klasyczna, bardzo aromatyczna, whisky blended. Intensywna w smaku, korzenna z wyraźnymi nutami wanilii, miodu i suszonych owoców. Leżakowana w beczkach dębowych, dojrzewa przez co najmniej 3 lata, zyskując piękny bursztynowy kolor. Wielokrotnie filtrowana, klarowna i z charakterem.

Sprzedawana w atrakcyjnych butelkach z elegancką etykietą w kolorach ziemi.

Charley's Green Whisky

EN

Charles Hunter's explorations and travel resulted in a classic, very aromatic, blended whiskey. Intense in flavour, spicy, with distinct notes of vanilla, honey and dried fruit. Aged in oak barrels, it matures for at least three years, gaining a nice amber colour. Many times filtered, clear and with character.

Sold in attractive bottles with elegant labels in earth tones.

Aroma and colour

Whiskey owes its flavour to oak barrels in which the alcohol ages for at least 3 years.

Charley's Green Whisky

DE

Infolge der Recherchen und Reisen von Charles Hunter ist der klassische und sehr aromatische Whisky Blended entstanden. Mit einem intensiven Gewürzgeschmack und ausgeprägten Vanille-, Honig- und Trockenobstnoten. Mindestens 3 Jahre lang lagert und reift er in Eichenfässern, wodurch die schöne Bernsteinfarbe entsteht. Mehrfach gefiltert, geklärt und mit einem ausgeprägten Geschmack.

In attraktiven Flaschen mit einer eleganten Etikette in Erdfarben verkauft.

Aroma und Farbe

Der Whisky verdankt sein Aroma den Eichenfässern, in denen der Alkohol mindestens 3 Jahre lang lagert.



Charley's Green Whisky 40%

POJEMNOŚĆ CAPACITY VOLUMEN	SZTUK W KARTONIE PIECES PER CARBOARD BOX STÜCK IM KARTON	KARTONÓW NA WARSTWIE CARBOARD BOXES PER LAYER KARTONS IN EINER SCHICHT	WARSTW NA PALECIE LAYERS PER PALLET SCHICHTEN AUF DER PALETTE	KARTONÓW NA PALECIE CARBOARD BOXES PER PALLET KARTONS AUF DER PALETTE	SZTUK NA PALECIE PIECES PER PALLET STÜCK AUF DER PALETTE
0,5 l	6	26	4	104	624
0,7 l	6	24	4	96	576